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SKLÁDKE
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AUSTRÁLIA: Na skládku v Austrálii práve prišiel kamión s čerstvými a dokonale dobrými avokádmi,
ktoré tam boli vyhodené uprostred prudko stúpajúcej inflácie a údajného nedostatku potravín.

Podľa Jan De Laia, miestnej obyvateľky mesta Atherton, ktoré sa nachádza na ďalekom severe
Queenslandu, vyhodená hora ovocia zahŕňala „tony a tony a tony avokáda, ktoré vyjdu nazmar“.

Miestni farmári tvrdia, že jediný spôsob, ako si zabezpečiť zisk, je vyhadzovať potraviny do koša, a
nie snažiť sa ich predať, ako to doteraz vždy robili. V dôsledku toho boli tisíce kíl avokáda ponechané
radšej hniť, než aby boli aspoň darované tým, ktorí to potrebujú.

„Prišli dve nákladné autá a práve vysypali veľké kopy avokáda,“ povedala De Lai o tom, čoho bola
svedkom. „A všimla som si, že už predtým tam bolo vysypaného veľa jedla.“

Ak sú tvrdenia farmárov pravdivé, potom sa zdá, že v skutočnosti existuje prebytok určitých potravín
a nie nedostatok, ako to tvrdia vláda a médiá.

Tak čo sa tu vlastne deje?

Ak je príliš veľa jedla, tak prečo všetka tá inflácia?
Poľnohospodársky analytik Michael Harvey z Rabobank nedávno uviedol, že Austrália sa v súčasnosti
potýka s najvyššou medziročnou infláciou potravín od roku 2011.

Niekto by si myslel, že na základe zákonov voľného trhu to naznačuje nedostatok potravín. Zdá sa
však, že pravdou je presný opak, aspoň pokiaľ ide o zásoby avokáda v Austrálii.

Harvey, ktorý je tiež členom predstavenstva spoločnosti Avocados Australia, tvrdí, že veľké množstvo
avokáda sa musí zničiť z dôvodu predošlých koronavírusových lockdownov (Covid-19), zatvárania
reštaurácií a iných „narušení“, ktoré zdecimovali trh.

Na otázku, prečo farmári len neznižujú ceny avokáda, aby pomohli zvýšiť dopyt, Harvey hovorí, že
nestojí za to, aby sa o to pokúšali kvôli nákladom, ktoré s ich pestovaním súvisia.

„Náklady na zabalenie avokád, vrátane práce a nákladov na dopravu, jednoducho za to
nestoja,“ vysvetlil Harvey.

„Neoplatí sa dať peniaze do balenia ovocia alebo zaplatiť niekomu náklady na dopravu, aby ho poslal
do Brisbane, Sydney či Melbourne.“

Za súčasnú inflačnú krízu je teda zrejme zodpovedné niečo iné. A toto niečo sa javí byť:

dedičstvo korupcie a podvodov centrálnych bánk, vrátane neustáleho tlačenia peňazí
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(novovytlačené peniaze riedia peňažnú zásobu a znižujú jej hodnotu – podobne ako keď do
alkoholu prilievate vodu a výsledný alkohol je stále slabší a slabší)
manipulácie na burze (ktorá robí bohatých bohatšími a chudobných chudobnejšími)
záchrany podnikov (bailouty)
iné finančné faktory (vyplývajúce napríklad z depopulačných plánov globalistov)

Oficiálny príbeh je však taký, že na vine je „covid“ spolu s Ruskom a dokonca aj mizerné
„stimulačné“ opatrenia (balíčky) vlád pre obyvateľstvo.

„Experti“ od nás očakávajú, že budeme veriť, že falošná pandémia je po viac ako dvoch rokoch stále
zodpovedná za masívne inflačné tlaky, ktorých sme teraz svedkami a ktoré zažívame v rámci
dodávateľských reťazcov.

Z dlhodobého hľadiska sa podľa vládnych predstaviteľov situácia sama upraví, pretože dopyt po
potravinách „stále rastie“. To vyvoláva otázku: Prečo mocnosti tvrdia, že potravín je nedostatok, ak
ich je v skutočnosti k dispozícii toľko, že sa musia ničiť?

„Inflácia, nedostatok potravín a prebiehajúca energetická kríza sa zhodujú s eskalujúcou vojnou… a
epidémiou mŕtvych, ktorú čoskoro zažijeme kvôli jedovatým vakcínam,“ napísal o situácii jeden
z čitateľov stránky Natural News.

„Predstavte si: nedostatok jedla/produktov, všetko je šialene drahé, vy ste dostali vakcínu a začínate
sa cítiť zle. Tento svet bude o tri roky vyzerať úplne inak: dystopický svet.“
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